



CANTINA

# BULGARINI

## GRAPPA DI LUGANA DEL GARDA

Ottenuta da vinacce di Lugana. Incolore, limpida e cristallina.

### OLFATTO

Banana, nocciola, salvia con ricordi di sambuco e leggera foglia di pomodoro. Si riconosce anche la nespola e piu' netta la coccola della rosa canina.

### GUSTO

Tendente al dolce e raffinato, non aggredisce la bocca ma la conquista con gentilezza.

Si consiglia di servire questo prodotto ad una temperatura di 9° - 13° C.

GRADAZIONE ALCOLICA | 45%.

CONTENUTO | 70 cl





Turbiana



Obtained from selected marcs of Lugana, distilled in a traditional way in small discontinuous pot stills, with a long ageing in bottle. This product represents the traditional complement to every important dinner or the opportunity for an exclusive gift.

#### AROMA

Banana, hazelnut, sage and hints of elderflower and light scent of tomato leaf. The medlar nuance and the sharper note of rose hip can also be distinguished in the flavor spectrum.

#### TASTE

Sweet and refined, it is not harsh on the palate but rather mild. The hint of rose hip, already perceived in the aroma returns, is well marked in the final tasting sensations.

#### NOTES

Ideal for important tasting sessions and also after a menu based on red meat.

ALCOHOL CONTENT | 45%.

BOTTLE CONTENT | 70 cl



Erhalten aus ausgewählten Lugana, Trester, traditionell destilliert in kleinen Kesseln (mehrfach unterbrochen) mit langem Ausbau in der Flasche, stellt dieser Grappa die traditionelle Vollendung jedes bedeutenden Menüs dar oder ist eine Gelegenheit für ein exklusives Geschenk.

#### DUFT

Banane, Haselnuss, Salbei und Nuancen von Holunder und leichtem Tomatenblatt. Man erkennt auch die Mistel und noch deutlicher die Beere der Hagebutte.

#### GESCHMACK

Lieblich und raffiniert, greift er nicht den Mund an, sondern erobert ihn sanft. Die Nuance der Hagebutte, schon beim Duft bemerkt, kommt deutlich in der retronasalen Aromawahrnehmung zurück.

#### ANMERKUNGEN

Ideal für wichtige Verkostungstreffen, aber auch nach einem auf roten Fleischgerichten basierendem Menü.

ALCOHOL | 45%.

INHALT | 70 cl